

Reference: 116/BK/CCD/25

Date: 30/10/2025

M/s Boursa Kuwait,

State of Kuwait

Greetings,

الإشارة: 116/BK/CCD/25

التاريخ: 2025/10/30

السادة/ شركة بورصة الكوبت المحترمين

دولة الكوبت

تحية طيبة وبعد ،،،

<u>Sub: Nominations for the Election of the Board -</u> Kuwait Financial Centre K.P.S.C

With reference to the above-mentioned subject and the instructions of the Capital Markets Authority as specified om Appendix 4 of Module 5 of the Executive Bylaws of Law 7/2010 regarding the announcement to Board candidacy.

Kuwait Financial Centre K.P.S.C announces the start of nominations for the election of the Board of Directors for the upcoming term of three years (2026 - 2027 - 2028), for one month starting from 2^{nd} November until 1^{st} Dec 2025.

We are pleased to attach the announcement that was published today in local newspapers.

<u>الموضوع: الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة –</u> شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع

بالإشارة إلى الموضوع، والى تعليمات هيئة أسواق المال الواردة في الملحق رقم (4) من الكتاب الخامس من اللائحة التنفيذية للقانون رقم لسنة 2010، بخصوص الإعلان عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الادارة.

تعلن شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس الإدارة للدورة القادمة (2026 -2027 - 2028)، وذلك لمدة شهر اعتبارا من تاريخ 2 نوفمبر لغاية 1 ديسمبر 2025.

كما يسرنا أن نرفق نسخة عن الاعلان المنشور في الصحف اليومية بتاريخ اليوم.

Sincerely,

DocuSigned by:

23D6DC526C49422...

Maha Abdulsalam Imad عماد

, G

نائب رئيس تنفيذي Executive Vice President

<u>المـــركــــز</u> M A R K A Z

- DS وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Note: This is a translation for ease of reference only. The binding text is the Arabic text. In case of any difference between the Arabic and the English texts, the Arabic will prevail.





المــــرگـــــز MARKAZ ا المركز المالي الكويتي شمك.ع

فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

تعلـن شـركة المركـز المالـي الكويتـي ش.م.ك.ع. "المركـز" عـن فتـح بـاب الترشــح لعضويــة مجلـس الإدارة فـي دورتـه الجديــدة، وذلـك لمــدة شــهر اعتبــاراً مــن تاريخــه.

فعلى من يرغب في ترشيح نفسه لمنصب عضو مجلس الإدارة وتتوافر فيه المتطلبات وفقاً لقواعد الكفاءة والنزاهة لقانون هيئة أسواق المال رقـم 7 لسـنة 2010، ووفقاً لقانـون الشـركات والنظـام الأساسي للشـركة، تعبئـة طلـب الترشيح على النموذج المعد لذلك من قبل هيئة أسواق المال وتقديمه مصحوبا بالمستندات المؤيدة لاستيفائه الشروط المطلوبة، إلى الشركة في عنوانها الكائن في:

> شركة المركز المالي الكويتي ش.م.ك.ع. "المركز" القبلة - شارع السور - برج الشايع - الدور 8 وذلك من الساعة 8 صباحا وحتى الساعة 3 بعد الظهر من 2 نوفمبر 2025 إلى 1 ديسمبر 2025

علما بأن نموذج الترشيح متوفر على الموقع الإلكتروني للشركة www.markaz.com

للاستفسار، يمكن للسادة الراغبين بالترشح الاتصال بمكتب أمانة سر مجلس الإدارة على رقم الهاتف 8041 4224 - 8036





Announcing Nominations for Candidacy to the Election of the Board

Kuwait Financial Center K.P.S.C. ("Markaz") announces the start of candidacy for election to the Board of Directors for a period of one month from the date of this announcement.

Anyone interested in nominating themselves for a position on the Board of Directors may apply by completing the CMA's Nomination Form, as long as they satisfy the Fit and Proper requirements outlined in CMA Law No. 7 of 2010, the Companies Law and the Articles of Association of the Company.

The Nomination Form should be submitted along with the required supporting documents to the Company at the following address:

Kuwait Financial Center K.P.S.C. "Markaz" Al Qibla - Al Soor Street - Burj Alshaya - 8th floor. 8:00 AM until 3:00 PM From 2nd November 2025 until 1st December 2025

Note that the Nomination Form is available on the Company's website www.markaz.com

For further queries, please contact the Board Secretariat office on 2224 8036 - 2224 8041

Mahallo